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Saksliste

Faste saker

Sak 1.10.22-23 Godkjenning av innkalling og saksliste Victoria

Saksopplysning

Forslag til vedtak Saksliste og innkalling godkjennes.

Vedtak Saksliste og innkalling godkjennes.

Victoria Johanne Opheim Galåen, Fatima Balaiz-Hadouchi, Nils Nerhus Rørstad, Görkem Yüksel,

Ahmet Titrek, Oda Lien (Ansattrepresentant) Bård Dalhaug (Daglig leder)

Sak 2.10.22-23 Godkjenning av protokoll Victoria

Saksopplysning

Forslag til vedtak Protokoll fra det 9. styremøte i UngOrg 2022/2023 godkjennes.

Vedtak Protokoll fra det 9. styremøte i UngOrg 2022/2023 godkjennes.

Victoria Johanne Opheim Galåen, Fatima Balaiz-Hadouchi, Nils Nerhus Rørstad, Görkem Yüksel,

Ahmet Titrek, Oda Lien (Ansattrepresentant) Bård Dalhaug (Daglig leder)

Sak 3.10.22-23 Orienteringer

Saksopplysning Sekretariatet - Se vedlagt sakspapir

Arbeidsutvalget - Arbeidsutvalget har hatt
juleferie, så det har ikke
skjedd veldig mye siden sist.
Vi skal ha møte 12. januar for å
se særlig på langtidsstrategi
og årsmøteforberedelser.

Politikkutvalget -

Organisasjonsutvalget - Hatt ett møte <3

Victoria Opheim Galåen - Hatt møte om
frivillighetsmeldingen, og
diskutert det videre arbeidet
med den

- Deltatt på møte om
organisasjonshåndboka, og
begynt å planlegge lansering

- Hatt møte i arbeidsgruppen
for styringsdokument og
prinsipprogram, og sett på
hvordan vi skal arbeide videre
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med å få laget utkast til de to
dokumentene

- Hatt møte med Johanne fra
valgkomiteen

- Deltatt på første del av et
møte i valgkomiteen, og gitt
innspill til det videre arbeidet
deres med å finne aktuelle
kandidater til styret

- Hatt møte i arbeidsgruppen
for medlemskontingent og
vedtekter, og forberedt
sakspapirer til styremøtet

- Hatt to innspillsmøter med
sekretariatet om
prinsipprogrammet

- Deltatt på andre møte i
innspillsgruppen til Frivillighet
Norge vedrørende
utarbeidelsen av en
kommunal frivillighetspolitikk

- Hatt møte med Bård om
langtidsstrategien, og sett på
hvordan vi skal arbeide for å
ferdigstille den i tide

- Planlagt noe opplæring og
oppstart med den nye
politiske rådgiveren, særlig
med tanke på styret

- Hatt AU-møte
- Ellers: Begynt med et nytt

semester på masteren,
fortsatt med oppstart og
opplæring i ny jobb, og lett
etter kandidater til styret til

HEF Oslo

Ingvild Husby Halderaker -

Fatima Balaiz-Hadouchi - Møte i organisasjonsutvalget
- Møte om promotering av

organisasjonshåndboken
- Møte i AU
- Annet OU-arbeid

Nils Nerhus Rørstad -

Görkem Yüksel -

Ahmet Titrek - Byrådet skal legge frem en
byrådssak til bystyret våren
2023 om utjevning av sosiale
forskjeller

- SUR vil ha håndbok for lokale
ungdomsråd

- SUR har diskutert budsjettet
for 2023 og under diskusjonen
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snakket vi om å honorere
arbeidsgruppene. Det nye
styret skal diskutere det videre

- Bufdir deler midler til
organisasjoner. Jeg og Axel
oppfordret Bufdir til å dele
midlene til UngOrg

Andréa Konradi -

Isak Andersson -

Forslag til vedtak Styret tar orienteringene til orientering.

Vedtak Styret tar orienteringene til orientering.

Victoria Johanne Opheim Galåen, Fatima Balaiz-Hadouchi, Nils Nerhus Rørstad, Görkem Yüksel,

Ahmet Titrek, Oda Lien (Ansattrepresentant) Bård Dalhaug (Daglig leder)

4.10.22-23 Terminliste Victoria

Saksopplysning ● 15.12.2022, torsdag: 9. styremøte (+ juleavslutning)
● 18.01.2023, onsdag: 10. styremøte
● 16.02.2023, torsdag: 11. styremøte
● 06.03.2023, mandag: 12. styremøte
● 15.03.2023, onsdag: Årsmøte
● 29.03.2023, onsdag: 1. styremøte (overlappsmøte)

Aktuelle datoer fremover:
- Ny politisk rådgiver begynner 16.01.23
- Årsmøte 15.03.23

Forslag til vedtak

Vedtak

Victoria Johanne Opheim Galåen, Fatima Balaiz-Hadouchi, Nils Nerhus Rørstad, Görkem Yüksel,

Ahmet Titrek, Oda Lien (Ansattrepresentant) Bård Dalhaug (Daglig leder)

5.10.22-23 Fadderordning Victoria

Saksopplysning Det tas en runde på oppfølging av fadderorganisasjoner.

Fordelingen av fadderorganisasjoner finner du her.

Aktuelle ting å informere om gjennom fadderordningen er:
- Vi har helt nye lokaler!
- Kommende medlemsarrangementer
- Mulighet for booking av det nye senteret

Forslag til vedtak Saken tas til etterretning

4

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1_d_Jb6Ymj67UmAoUsDCVt2gwpHOLqGj61WGQgRiqekc/edit?usp=sharing


Protokoll for 10. styremøte i UngOrg 2022/2023

Vedtak Saken tas til etterretning

Victoria Johanne Opheim Galåen, Fatima Balaiz-Hadouchi, Nils Nerhus Rørstad, Görkem Yüksel,

Ahmet Titrek, Oda Lien (Ansattrepresentant) Bård Dalhaug (Daglig leder)

Løpende saker

Sak 48.9.22-23 Nye åpningstider for UngInfo-senteret Julie

Saksopplysning Styret løfter de samme utfordringene som ble protokollført fra
det 9. styremøtet. Julie besvarer spørsmål og viser til at store
endringer i arbeidstid kan by på utfordringer knyttet til særavtale,
overtidsbetaling etc. Styret kommer med ønsker ommer
kveldsåpent og at det ikke er ideelt å fjerne lørdagsåpent, men
styret ser også behovet for endring i senterets åpningstider.

Forslag til vedtak Styret tar saken om nye åpningstider for UngInfo-senteret til
etterretning, og de nye åpningstidene blir 12 - 17 på hverdager, og
12 - 19 onsdager. Styret mottar i tillegg en evaluering på nye
åpningstider i oktober 2023.

Vedtak Styret tar saken om nye åpningstider for UngInfo-senteret til
etterretning, og de nye åpningstidene blir 12 - 17 på hverdager, og
12 - 19 onsdager. Styret mottar i tillegg en evaluering på nye
åpningstider i oktober 2023.

Victoria Johanne Opheim Galåen, Fatima Balaiz-Hadouchi, Nils Nerhus Rørstad, Görkem Yüksel,

Ahmet Titrek, Oda Lien (Ansattrepresentant) Bård Dalhaug (Daglig leder)

54.10.22-23 Prioritering til søknad om driftsstøtte for
20240

Bård

Saksopplysning Bård legger frem saken.

Nils sier at vi må ta med økte leiekostnader i grunnbeløpet
(generell drift) når vi søker driftstilskudd. Fatima løfter at vi kan
søke om aktivitetstilskudd til ungorg.

Victoria nevner at hun ønsker å se på muligheter for ansettelse av
nyansatte i UngOrg/UngMed. Oda nevner at UngInfo ønsker
nyansatt.

Styret diskuterer seg frem til at de ønsker én søknad pr. avdeling
som alle tar utgangspunkt i et tema i følgende tema:

UngOrg - “Ut av pandemien” - å styrke den unge frivilligheten i
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Oslo
- Få inn en til ansatt til å støtte opp i org-arbeidet og

oppfølging av medlemsorganisasjoner.

UngMed - “Kompetansesenter for hele Oslo”
- Ikke bare for kommunen men bydelene også.
- Nyansatt til medvirkning.
- Arbeide for å være en mer synlig medvirkningsaktør
- Lage en kompetansebank for barne- og

ungdomsmedvirkning
- Være eksperter for rekruttering av ungdom.
- UngMed skal jobbe med å få informasjon om hva

politikere skal gjøre for å bedre situasjonen for utsatt
ungdom. Satt på spissen, ikke bare ha gratis fotball-cup.

UngInfo - “Unge vil jobbe”
- Nyansatt til å bidra til ungdomsveiledning og på denne

måten utvide tilbudet til UngInfo.

Forslag til vedtak Daglig leder tar med seg innspillene til videre arbeid med
søknadene om driftstilskudd for 2024.

Vedtak Styret tar med seg satsingsområdene videre, og bruker de på
møtet med KIF. På neste styremøte vedtas driftsstøttesøknadene.

Victoria Johanne Opheim Galåen, Fatima Balaiz-Hadouchi, Nils Nerhus Rørstad, Görkem Yüksel,

Ahmet Titrek, Oda Lien (Ansattrepresentant) Bård Dalhaug (Daglig leder)

55.10-22-23 Årsmøte: Medlemskontingent Victoria

Saksopplysning Ahmet mener at kontingenten ikke trenger å være så høy, da det
i større grad er en symbolsk sum pr. i dag.

Fatima ønsker å beholde kontingenten slik som den er i dag.
Gørkem etterspør hvor mye tid det tar å fakturere, Bård svarer at
det ikke tar mye tid.

Nils ønsker å for eksempel å senke hovedkontingent, men
beholde 50 øre.

Forslag 1: Kontingenten slik den er i dag (350 kr, 50 øre pr tellende
medlem)
Forslag 2: Kontingenten holdes til 350 kr fjerner 50 øre.
Forslag 3: Kontingent på 200 og 50 øre pr tellende medlem

Forslag til vedtak

Vedtak Kontingenten beholdes slik den er i dag (350 kr, 50 øre pr tellende
medlem)
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Victoria Johanne Opheim Galåen, Fatima Balaiz-Hadouchi, Nils Nerhus Rørstad, Görkem Yüksel,

Ahmet Titrek, Oda Lien (Ansattrepresentant) Bård Dalhaug (Daglig leder)

56.10-22-23 Årsmøte: Vedtekter Victoria

Saksopplysning Det løftes at ved å legge til vararepresentanter åpner opp for at
man styremedlemmer ikke trenger å møte opp. Fokuset burde
ligge på å få styremedlemmer til å møte opp ikke å lage et
sikkerhetsnett.

Det løftes mange positive tanker rundt alternative medlemskap.
Men det sies at vi også kan være noe mer “avslappet” med hvem
vi lar komme inn.

Årsmøte i januar er en mulighet. Men det bringer med seg
utfordringer. Det samme gjelder årsmøte i september. Mye skjer
f.eks. for den unge frivilligheten i september.

Det går lang tid fra årsmøtet til man setter i gang skikkelig. og
ved årsmøte i mars er det en opplevelse av at man ikke begynner
skikkelig før etter sommerferien.

Det foreslås at oktober er en mer stabil måned å ha årsmøte enn
september. I januar er det mye som er usikkert for unge frivillige,
da de ikke alltid vet hvordan høsten ser ut.

Görkem ønsker å holde årsmøtet i mars.

Det blir løftet at sekretariatet kan bistå styret å komme i gang for
fullt fra første styremøtet, slik at vi slipper problematikken med
oppstart i mars/april.

Forslag til vedtak Styret tar saken til etterretning. Arbeidsgruppen tar med seg
innspillene i det videre arbeidet sitt.

Vedtak Styret tar saken til etterretning. Arbeidsgruppen tar med seg
innspillene i det videre arbeidet sitt.

Victoria Johanne Opheim Galåen, Fatima Balaiz-Hadouchi, Nils Nerhus Rørstad, Görkem Yüksel,

Ahmet Titrek, Oda Lien (Ansattrepresentant) Bård Dalhaug (Daglig leder)

57.10-22-23 Årsmøte: Workshop om
styringsdokument og prinsipprogram

Victoria

Saksopplysning Nils legger frem saken

Innspillsrunde:
- Fatima mener at unødvendige/overflødige setninger kan

fjernes i styringsdokumentet.
- Utvalgets tanke er å sikre klarspråk og lage forståelige
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dokumenter, men uten å endre meninger for
organisasjonen.

Forslag til vedtak Styret tar saken til etterretning. Arbeidsgruppen for
styringsdokument og prinsipprogram tar innspillene med seg i
det videre arbeidet sitt.

Vedtak Styret tar saken til etterretning. Arbeidsgruppen for
styringsdokument og prinsipprogram tar innspillene med seg i
det videre arbeidet sitt.

Victoria Johanne Opheim Galåen, Fatima Balaiz-Hadouchi, Nils Nerhus Rørstad, Görkem Yüksel,

Oda Lien (Ansattrepresentant) Bård Dalhaug (Daglig leder)

58.10-22-23 Årsmøte: Budsjett 2023 Bård

Saksopplysning Bård legger frem saken og gir en oppdatering på hvordan vi
ligger ann med budsjett og hvordan prosessen ser ut videre.

Styret ønsker en digital innspillsrunde i før neste styremøte og at
Bård skal lage et dokument med vurderinger som er gjort for
budsjettet. Dette dokumentet skal vedlegges når styrt får komme
med digitale innspill.

Forslag til vedtak Styret tar saken til etterretning

Vedtak Styret tar saken til etterretning

Victoria Johanne Opheim Galåen, Fatima Balaiz-Hadouchi, Nils Nerhus Rørstad, Görkem Yüksel,

Ahmet Titrek, Oda Lien (Ansattrepresentant) Bård Dalhaug (Daglig leder)
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59.10-22-23 Årsmøte: Årsmelding 2022 Bård

Saksopplysning Vi er nå i gang med skrivingen av Årsmelding 2022. Dette er en
noe omfattende prosess, og det er viktig med styrets innspill.

Vurderinger styret må ta stilling til er om det er ønskelig å følge
samme format som tidligere (se vedlegg 1 sak 59.10.22-23), der vi
følger UngOrgs verdier:

- tilgjengelig
- aktuell
- tillit

Eller om vi ønsker å bygge opp årsmeldingen på en annen måte.

Ved å se på denne sakens vedlegg kan dere lese fjorårets
årsmelding og se om det er noe dere ønsker at vi endrer på eller
legger til.

Andre punkter som også kan flettes inn om ønskelig er:
- Ombygging av lokaler
- Mer penger i Oslo kommunes budsjett for 2023
- Bytte av lederteam
- Ut av pandemi og påvirkningen pandemi har hatt på 2022

Kommentarer:

- Fatima ønsker at vi tar med endring av lederteam.
- Victoria nevner at det kommer frem at man har endret

lederteam i oversikten over de ansatte.
- Styret sender oversikt over representasjon innen 25.01.23
- Mer statistikk ifm. Ung-info-senteret
- Åpning av lokaler, klipper snoren,
- Julegrøt
- Jobb for unge i oslo

Innspill:
- Sendes ut skriftlig

Forslag til vedtak Styret kommer med innspill til årsmeldingen og tar saken til
etterretning

Vedtak Styret kommer med innspill til årsmeldingen og tar saken til
etterretning

Victoria Johanne Opheim Galåen, Fatima Balaiz-Hadouchi, Nils Nerhus Rørstad, Görkem Yüksel,

Ahmet Titrek, Oda Lien (Ansattrepresentant) Bård Dalhaug (Daglig leder)
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Sak 60.10.22-23 Langtidsstrategi - orientering Bård

Saksopplysning Styret fikk en oppdatering på hvor langt vi har kommet med
langtidsstrategien. De ble også informert om tidsplanen vi har
satt opp og innspillsmøtene både ansatte og styret skal få delta
på i starten av februar.

Forslag til vedtak Styret tar orienteringen til orientering.

Vedtak Styret tar orienteringen til orientering

Victoria Johanne Opheim Galåen, Fatima Hadouchi, Nils Nerhus Rørstad, Görkem Yüksel, Ahmet

Titrek, Oda Lien (Ansattrepresentant) Bård Dalhaug (Daglig leder)
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Orienteringer fra sekretariatet:
Generelt

Vi har startet opp det nye året, men siden vi kun er 11 dager inn i det nye året i skrivende stund, blir
dette en noe kortere sekretariatsoppdatering enn vanlig.
Det har vært veldig godt å komme i gang igjen, og det virker som om alle er klare for et nytt år!
Perioden fremover mot april ser relativt hektisk ut med tanke på Ungdomshøringen, Årsmøte,
oppstart av ny politisk rådgiver og det som gjenstår av innflytting i lokalene, men dette skal gå fint.

UngOrg

- Booking av møterom
Vi har nå fått opp møterommene våre for booking. Dette er svært positivt, og vi har allerede
fått mange bookinger. Enkelte organisasjoner har allerede booket møterom i mai.

- Gjestenett
Vi har endelig fått opp et gjestenett for alle som kommer å besøker oss.

- Navn på nettet: UngOrg Gjest
- Passord: velkommenhit

- Ny politisk rådgiver
16. januar begynner Sebastian Hytten som politisk rådgiver. Dette er noe vi har gledet oss
veldig til. Han vil få en god del opplæring i ukene frem til februar.

- Budsjett
Vi er så smått i gang med budsjettering av 2023. Bård vil fortelle mer om prosessen under
styremøtet.

- Årsmelding
Vi har påbegynt årsmeldingen for 2022. I forbindelse med dette er det viktig at samtlige
styremedlemmer og ansatte sender Bård en liste på alle steder de har representert. Dette
gjelder alt av utvalg, nettverk etc. Vi legger ved alle steder vi har representert i slutten av
årsmeldingen.

UngMed

- Ungdomshøringen 2023
Pr. nå er det Ungdomshøringen 2023 som er fokus hos UngMed. Den avholdes 7. mars.

- Opplæringshelg for SUR
I tillegg til dette skal UngMed også avholde en opplæringshelg for Sentralt Ungdomsråd
(SUR) fra 10.-12. februar.

- Representasjon
Annet enn dette driver UngMedmed representasjon ved forskjellige innspillsmøter etc.
samt følger opp SUR-møter.

UngInfo

- Kurs
UngInfo er i gang med kursholding, og avholder for tiden mange kurs.

- Senteret
Senteret er oppe å går for fullt. Det er veldig gøy! Vi har allerede hatt masse veiledninger i år
og det er gøy å se at tilbudet vårt benyttes så aktivt.
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Lokaler
Det er fortsatt en del ting som ikke er optimalt med de nye lokalene. Her er noen av punktene vi nå
får utbedret:

- Doer og dør inn til lokalene fra gangen
Låsene til doer og døren inn til lokalene fungerer nå som de skal.

- Lys i kontorlandskap og senter
Vi har besluttet at vi ønsker å redusere lysstyrken med et par hakk i både kontorlandskapet
og senteret.

- Ventilasjon
Ventilasjonssystemet kjører fortsatt på høygir og det er et voldsomt undertrykk i lokalene.
Det er så kraftig at brukere som kommer til senteret tror døren er låst når de først drar i den.
Det er også såpass mye støy i et par av grupperommene våre så det er vanskelig å avholde
møter der. Dette skal nå utbedres av de som drifter ventilasjonssystemet vårt.

- Nøkkel til postkassen
I flytteprosessen har vi også klart å miste nøkkelen til postkassen. Denne uken fikser vi en ny
nøkkel til denne. .

- Nøkkelkort
I tillegg har vi undersøkt muligheten for at vi alle får ner brannsikker. Vi har nå fått bekreftet
at vi får nøkkelkort.

- økkelkort til den automatiske døren. Den dør-løsningen vi har i dag er verken praktisk
ellInnflytningsprosess.
Det er fortsatt litt som gjenstår på møbleringsfronten. Ann Helen og Emilie B. er ikke lenger
en del av Møbelgruppen, men Bård har hatt et overlappsmøte med dem. Ann Helen har satt
opp en liste over hva som gjenstår og vi har begynt å fordele ansvar. Listen finner dere her.
Dersom dere har kommentarer kan dere komme til meg. Dersom dere ønsker å legge til
noe kan dere bare gjøre det, men si i fra til meg. Som dere kanskje ser er det også en del
oppgaver som ligger på "Møbelgruppen". Disse oppgavene har ikke blitt fullt fordelt enda,
men dersom noen ønsker disse kan dere si i fra til meg.
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Sak 48.9.22-23 Nye åpningstider for UngInfo-senteret

Bakgrunn for saken

De ansatte i UngInfo har ved flere anledninger drøftet åpningstidene til senteret, og spesielt
lørdagsåpent. Hensikten med lørdagsåpent var i utgangspunktet at man skulle treffe målgruppen
13-19 år, men vi ser at det ikke er disse som tar i bruk tilbudet vårt på lørdager. Vi ser også at vi er
meget presset på tid i UngInfo, og må takke nei til flere samarbeidsmøter, eksterne kurs og stands.
Vi ønsker derfor å korte ned noe på åpningstidene, holde stengt på lørdager og heller ha
kveldsåpent en dag i uken. Vi ønsker gjerne å kunne starte året 2023 med en “re-åpning” av
senteret, hvor vi viser det nye flotte senteret og har nye åpningstider.

Saksutredning

For oss i UngInfo er det viktig at ungdommene i Oslo opplever åpningstidene til senteret som
hensiktsmessige. Når vi hadde en undersøkelse på vår instagram-side i høst, kom det tydelig frem at
brukerne ønsker at vi er mer tilgjengelig på kveldstid, og ikke har åpent kun når de er på skolen.
Ingen nevnte lørdag, men heller at senteret er åpent senere på kvelden. Det er viktig å ivareta
behovene til brukerne våre, og ikke minst lytte til deres meninger og nyttegjøre oss av
tilbakemeldingene når vi ber om dem. På samme tid ønsker vi å være en attraktiv arbeidsplass, og
ha åpningstider også de ansatte er komfortable med.

Vi kommer ikke bort ifra at ungdom er en sammensatt gruppe. Uansett hvilke åpningstider vi
lander på, vil vi ikke klare å gjøre alle fornøyd. Likevel, ønsker vi å ta tilbakemeldingene de har
kommet med på alvor, og teste nye åpningstider. Ulempen med de nye åpningstidene er at de ikke
er like hver dag. Det kan bli vanskelig for ungdommene å holde styr på hva åpningstidene våre er,
når de varierer.

Endringen vil føre litt en endringsoppsigelse av lørdagsvikarene vi har ansatt i UngInfo i dag. Saken
vil utover innsparing av vikar- og deltidsansattes stimer ikke ha noen økonomiske konsekvenser.

Vurdering av saken

Vi i UngInfo mener at de nye åpningstidene til senteret bør være 12 - 17 hver hverdag, og 12 - 19.00 på
onsdager. Dette mener vi fordi brukerne selv etterlyser kveldsåpent, og at vi ser at lørdagene ikke
blir brukt slik det var tenkt. Vi ser at det ofte kun er en eller to brukere innom senteret den første
timen fra kl. 11 - 12, og ser at vi ansatte kan få frikjøpt en del tid til å møte ungdom på andre arenaer
hvis vi korter ned den timen. Vi anbefaler derfor at styret tar utredningen til etterretning, og at
UngInfo-senteret får nye åpningstider.

Forslag til vedtak:

Styret tar saken om nye åpningstider for UngInfo-senteret til etterretning, og de nye åpningstidene
blir 12 - 17 på hverdager, og 12 - 19 onsdager.

Julie Gulbrandsen

Avdelingsleder, UngInfo
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Sak 54.10.22-23 Prioritering til søknad om driftsstøtte for 2023

Bakgrunn for saken

1. april 2023 er det frist for å sende inn søknad om driftsstøtte til Oslo kommune. Dette tilskuddet
utgjør 80 % av våre inntekter. De prioriteringene som gjøres i søknaden setter føringer for hva man
kan få gjennomført i 2024. Grunnen til at vi starter med dette arbeidet allerede nå er fordi vi må ha
vedtatte prioriteringsområder når vi går i dialog med politikere allerede fra starten av 2023. UngOrg
sitt første møte med Byråden for Kultur, Idrett og Frivillighet (KIF) er allerede 6. februar.

Saksutredning

Styret må gjøre vurderinger på hva UngOrg skal satse på og tenke langsiktig. Kommunens arbeid
med budsjett for 2024 starter allerede i januar og da må vi ha klart for oss hva vi mener. Ved å se på
denne sakens vedlegg (Vedlegg 1 - sak 54.10.22-23) kan dere se utkastet til fjorårets søknad.

I tillegg til å tenke langsiktig på hva UngOrg trenger, må styret også gjøre vurderinger som er
knyttet til hvem vi ønsker at Oslo kommune skal gi penger til. Arbeidet vi gjorde i fjor skaffet for
eksempel UngOrg en kraftig økning i Oslo kommunes budsjett, men det gikk på bekostning av
andre barne- og ungdomsorganisasjoner som til gjengjeld ikke fikk økning.

Vurdering av saken

Det er lenge til januar 2024, men det er viktig at organisasjonen så fort sommulig har vedtatte
meninger om budsjettet for 2024. Husk også at hvilke saker og behov styret ønsker å prioritere i
disse søknadene, setter også en begrensning på hvilke aktiviteter og tiltak vi har mulighet til å få
gjennomført i 2024.

Husk også at selv om vi ønsker å sette i gang mange tiltak for å bedre barn og unges situasjon i
Oslo, kan det være strategisk lurt å fokusere på et begrenset antall tiltak.

Forslag til vedtak:

Daglig leder tar med seg innspillene til videre arbeid med søknadene om driftstilskudd for 2024.

Bård Dalhaug

Daglig leder
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Sak 55.10-22-23 Årsmøte: Medlemskontingent

Bakgrunn for saken

Arbeidsgruppen for medlemskontingent og vedtekter har fortsatt arbeidet sitt, og sett på mulige
alternativer til ny medlemskontingent.

Saksutredning

I fjor ble medlemskontingenten økt noe, etter å ha vært lik over flere år. Vi vet også at støtten til
barne- og ungdomsorganisasjonene ikke er blitt betraktelig økt på lenge, og at flere organisasjoner
har tøffe tider økonomisk.

På bakgrunn av dette har arbeidsgruppen hatt som ønske at kontingenten skal være så lav som
mulig. Likevel vet vi også at kontingenten i UngOrg ikke er spesielt høy, og vi har ikke fått noen
indikasjoner på at medlemmene våre, eller potensielle medlemmer, har medlemskontingenten
som et økonomisk hinder.

Per i dag ser kontingenten slik ut: “Kontingenten for medlemskap i UngOrg fastsettes til 350 kr,
samt 50 øre per støtteberettigede medlem for organisasjoner sommottar driftstilskudd fra Oslo
kommune.”. Arbeidsgruppen tenker at den siste delen av setningen er noe vanskelig å forholde seg
til, og gjør stor forskjell på medlemsorganisasjonene våre. Særlig på bakgrunn av at vi i UngOrg ikke
har krav ommedlemskap hos medlemmene våre, og fordi vi vet at flere av medlemmene våre ikke
mottar støtte fra Oslo kommune, synes vi det er unødvendig at dette er en del av
medlemskontingenten vår. Vi ser dog også at noe av hensikten med at medlemskontingenten
historisk har vært slik, er for at de større organisasjonene skal måtte betale mer kontingent enn de
mindre organisasjonene.

Vurdering av saken

Styret burde tenke gjennom og diskutere følgende:

- Burde medlemskontingenten endres?
- Er det et viktig prinsipp at de større organisasjonene betaler mer enn de mindre

organisasjonene? Hvor stor forskjell utgjør 50 øre per støtteberettigede medlem?

Forslag til vedtak:

Styret innstiller på følgende sommedlemskontingent overfor årsmøtet:

“Kontingenten for medlemskap i UngOrg fastsettes til 350 kr.”

Victoria J. O. Galåen

Arbeidsgruppen for medlemskontingent og vedtekter
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Sak 56.10-22-23 Årsmøte: Vedtekter

Bakgrunn for saken

Arbeidsgruppen for vedtekter og medlemskontingent jobber med å forberede et utkast til
eventuelle vedtektsendringer.

Saksutredning

De siste årene er det blitt gjort flere store endringer i vedtektene. Arbeidsgruppen ser det derfor
som hensiktsmessig å la disse endringene virke en stund for å se effekten de har, før det eventuelt
gjøres endringer igjen.

Likevel er det noen områder hvor vi i løpet av styreperioden har sett at det kan være behov for å
diskutere mulig endringer. Dette er knyttet til:

- Medlemskap og -definisjon
- Supplering av styret
- Tidspunkt for årsmøtet

Medlemskap og -definisjon

Gjennom året har det kommet inn flere medlemssøknader som har startet noen diskusjoner rundt
hva vedtektene våre sier, og hvordan vedtektene burde forstås. Dette har fått arbeidsgruppen til å
tenke at det kan være lurt å se på hvilke krav vi stiller for å kunne bli medlem i UngOrg.

Arbeidsgruppen har særlig tenkt at det burde sees på hvorvidt vedtektene burde si noe om at
organisasjonen/laget må være Oslo-basert eller ikke. Det kan også være en ide å se på ulike typer
medlemskap, for eksempel omman skal åpne opp for et for-medlemskap for nyoppstartede
organisasjoner eller organisasjoner som ikke oppfyller alle våre krav til medlemskap, men som på
sikt planlegger å oppfylle de.

Supplering av styret

Det er blitt en trend over flere styreperioder at styremedlemmer trekker seg underveis. Dette er det
trolig flere årsaker til, men det vi vet er at det påvirker arbeidskapasiteten til styret når vi blir færre
personer å fordele det på.

Ved å kunne supplere styret underveis i perioden, kan man sørge for at arbeidskapasiteten ikke blir
like påvirket. Det vil nok ikke løse problemet med at styremedlemmer trekker seg, og kan være
uheldig demokratisk sett at det ikke er årsmøtet som vedtar styremedlemmene.

Flere styrer har tidligere diskutert og sett på supplering, uten at det har blitt tatt videre som forslag
til årsmøtet. Arbeidsgruppen er usikre på hvor de står angående dette, men vil gjerne høre med
styret hva de tenker.

Tidspunkt for årsmøtet

Arbeidsgruppen har også diskutert tidspunktet for årsmøtet, og sett på om det kan være mer
hensiktsmessig dersom det flyttes til januar. Tanken bak dette er at styret ikke klarer å komme
ordentlig i gang før sommerferien, og flere trekker seg over sommeren som følge av endring i
livssituasjon og at motivasjonen/eierskapet ikke har rukket å bygge seg opp før det ble ferie.

Arbeidsgruppen har derfor tenkt at det kunne ha vært en mulig løsning dersom årsmøtet ble flyttet
til januar. Vi har også diskutert september som et mulig alternativ, men her landet vi på at januar
trolig vil være bedre, som følge av at det skjer veldig mye annet i organisasjonslivet i september.
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Vurdering av saken

Styret burde særlig diskutere og tenke over følgende:

- Burde medlemskapsdefinisjonen endres? Er det behov for å skille mellom Oslo-baserte og
nasjonale organisasjoner?

- Kan åpning av supplering av styret være hensiktsmessig?
- Hvordan fungerer tidspunktet til årsmøtet i dag? Vil det styrke organisasjonen og styret

dersom vi endrer på tidspunktet?

Forslag til vedtak:

Styret tar saken til etterretning. Arbeidsgruppen tar med seg innspillene i det videre arbeidet sitt.

Victoria J. O. Galåen

Arbeidsgruppen for medlemskontingent og vedtekter
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Sak 57.10-22-23 Årsmøte: Workshop om styringsdokument og
prinsipprogram

Bakgrunn for saken

Arbeidsgruppen for styringsdokument og prinsipprogram jobber videre med å få klart et utkast til
styringsdokument og prinsipprogram. 10. og 11. januar avholdes det innspillsmøter med
sekretariatet angående prinsipprogram, og det vil også avholdes en innspillsrunde i forbindelse
med styringsdokumentet.

På dette møtet er det ønskelig med en workshop med styret for å få innspill til eventuelle endringer
i de to dokumentene. Da vil arbeidsgruppen også gå gjennom innspillene fra sekretariatet, og sine
foreløpige tanker.

Vurdering av saken

Det gjeldende styringsdokumentet og prinsipprogrammet er det vi tar utgangspunkt i når vi
diskuterer. Ettersom at begge dokumentene er tett knyttet opp til hverandre, er det tenkt at det vil
være hensiktsmessig at vi diskuterer begge dokumentene samtidig.

Arbeidsgruppen vil gjerne ha innspill fra styret om følgende:

- Hvordan bruker vi styringsdokumentet og prinsipprogrammet i dag?
- Har dokumentene en god struktur, og er innholdet godt?
- Rekker vi gjøre alt som står i styringsdokumentet i løpet av et år? Hvordan kan vi eventuelt

kutte ned på innholdet i styringsdokumentet?
- Hvilke prinsipper burde UngOrg ha? Hvordan kan vi omformulere de gjeldende prinsippene

til UngMed og UngInfo, slik at de flyter bedre?
- Hvordan kan vi sikre bedre forankring av dokumentene, både i styret og blant

medlemmene?

Forslag til vedtak:

Styret tar saken til etterretning. Arbeidsgruppen for styringsdokument og prinsipprogram tar
innspillene med seg i det videre arbeidet sitt.

Victoria J. O. Galåen og Nils Nerhus Rørstad

Styreleder og styremedlem
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